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Açık

‘Daha yeşil bir Afyonkarahisar’
Afyonkarahisar’ın var olan potansiyelini belirlemek, yeni hedefler ortaya koymak,

rekabetçiliği artırmak, şehrin çeşitli kesimlerinin görüşleriyle oluşturulacak
vizyona herkesi dahil edebilmek amacıyla Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı

başkanlığında 6 gün sürecek Ortak Akıl Buluşmaları başladı.
Afyonkarahisar, Kurtuluş Savaşı’nın kilit şehri,
Anadolu’nun kapısı, iklimlerin, medeniyetlerin ve
lezzetlerin kesiştiği konumuyla, doğal güzellikleri,
zengin kültürel birikimi ile ülkemizin en güzel ve
özel şehirlerindendir. Üretiminde öncü olduğu
markalarıyla, gastronomi lezzetleri, sanayisi ve bu
alanda yenilikçi yatırımları, mermeri, jeotermal
potansiyeli, turizmi, tarım ve hayvancılığı ile adın-
dan söz ettiren, hızla gelişen bir şehir
Afyonkarahisar. Afyonkarahisar, kendi sınırları
dışında pek çok şehirde yaşayan, üreten vatan-
daşların yanı sıra, dünyanın pek çok ülkesinde de
ekonomik-sosyal hayata katkı sağlayan vatan-
daşlarımızın gönül bağı olan toprakların şehridir.
Buradan hareketle, şehrimizin var olan potan-
siyelini belirlemek, yeni hedefler ortaya koymak,
rekabetçiliğimizi artırmak, şehrimizin tüm bileşen-
lerinin görüşleriyle oluşturulacak vizyona herkesi
dahil edebilmek amacıyla Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı moderatörlüğünde Ortak Akıl
Buluşmaları gerçekleştirildi. Afyonkarahisar Ortak
akıl Buluşmaları Afyonkarahisar Valiliği ev
sahipliğinde, şehrin dört bir yanından gelen
katılımcıları bir araya getiriyor.
>>HABER SAYFA 8’DE

“AK Parti’mizin bayrağınız bir
kez daha dalgalandıracağız”
AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan adayı Hüseyin Ceylan Uluçay esnaf
ziyaretlerine bugün de Anbaryolu’nda devam etti. Seçim çalışmalarına yoğun
tempo ile başlayan Uluçay, Anbaryolu esnafı ile bir araya gelerek talep ve öner-
ileri dinledi. İstişare ve vizyoner belediyecilik anlayışıyla birlikte bir kez daha
gönül belediyeciliği anlayışını Afyonkarahisar’da sürdüreceklerini belirten
Uluçay, “Afyonkarahisar’ımızda her daim olduğunu gibi yeni dönemde de
gönül belediyeciliği anlayışımız ile AK Parti’mizin bayrağını dalgalandıracağız”
dedi.>>HABER SAYFA 8’DE

“Hemşehrilerimin dertlerine
derman olma peşindeyiz”

CHP Afyonkarahisar Belediye Başkanı Adayı Av. Burcu Köksal,
Afyonkarahisar’ın sorunlarına çözüm üretmenin yolunun bu
şehrin esnafları, işçileri, işverenleri, işsizleri, emeklileri, gençleriyle
istişareden geçtiğini söyleyerek, “Afyonkarahisarlı hemşehriler-
imin dertlerine derman olma peşindeyiz” dedi. >>7’DE

Enes Eminoğlu
gençlerle buluştu
Gençlik ve Spor Bakan Yardımcısı Dr.
Enes Eminoğlu, Afyonr'da gerçekleştirdiği
ziyaretlerle gençlerle bir araya geldi. >>7’DE

Emirdağ’da güvenlik
ve asayiş ele alındı

Afyonkarahisar’ın Emirdağ
ilçesinde gerçekleştirilen
güvenlik ve asayiş toplan-
tısında olumsuzluklara
karşın alınacak tedbirler
ve yürütülecek çalışmalar
ele alındı. >>3’TE

Belediye’den teleferik projesiyle alakalı açıklama
Afyonkarahisar Belediyesi geçtiğimiz
günlerde basında yer alan haberin
ardından teleferik projesi ile alakalı bir
bilgilendirme yayımladı. >>5’TE

MHP Afyonkarahisar Belediye
Başkan Adayı Sezer
Küçükkurt, Türkiye Emekliler
Derneği Afyonkarahisar Şube
Başkanı Ahmet Ege ile Tüm
Emekliler Derneği Başkanı
Bekir Döner’le bir araya geldi.
Göreve seçilmesi halinde
emekli camiasına yönelik pro-
jelerinden söz eden
Küçükkurt’a emeklilerden tam
destek geldi.>>2’DE

Başkan Adayı Küçükkurt’a
emeklilerden tam destek

Afyonkarahisar’da
hava durumu

Meteorolojik değerlendirmelere
göre, Afyonkarahisar’da bu hafta
özelli,kle geceleri sıcaklıkların
eksi derecelerde seyredeceği
belirtildi.>>3’TE

Zorlu Enerji’nin duyarlı
adımları artık altın sertifikalı

Geleceğin enerji şirketi olma vizyonuyla faaliyetlerini sürdüren Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik
Perakende, çalışanlarının tüketim alışkanlıklarını pozitif yönde değiştirerek kaynak tasarrufu
sağlamak üzere İş Dünyası ve Sürdürülebilir Kalkınma Derneği iş birliğiyle hayata geçirilen
“Duyarlı Ol!” (do!) projesi kapsamında Altın Sertifika aldı.>>5’TE

Acil sağlık hizmetleri
ekibi evde doğum yaptırdı
Acil sağlık hizmetleriekipleri her an
ve her şartta, sağlık hizmeti alması
gereken vatandaşların yanında.
Bazen bir trafik kazası, bazen bir
kalp krizi vb. üzücü vakalara
yerinde, acil müdahalede bulunan
ekipler bazen de sevindirici
vakalara müdahale ediyor. >>3’TE

İki farklı trafik kazasında
10 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’ın iki farklı ilçesinde mey-
dana gelen kazalarda toplamda 10 kişi
yaralanırken, yaralılardan üçünün çocuk
olduğu bildirildi. >>3’TE

Okul kantini çalışanlarına
yönelik eğitim verildi
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“Hizmetlerin eksiksiz olarak
sürdürülmesi için çalışıyoruz”

Afyonkarahisar Şuhut Kaymakamı Harun
Reşit Han, köylerde hizmetlerin eksiksiz
olarak sürdürülmesi için yoğun bir çalışma
içerisinde olduklarını ifade etti.>>6’DA

“Afyonumuza, el birliğiyle hizmet etme arzusundayız” / 2

“Gerekli müdahale yapılmıştır” / 3

“Uzay çalışmalarımız,
kararlılıkla sürdürülecektir”
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Başkan Adayı Küçükkurt’a
emeklilerden tam destek

MHP Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, Türkiye Emekliler
Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı Ahmet Ege ile Tüm Emekliler Derneği

Başkanı Bekir Döner’le bir araya geldi. Göreve seçilmesi halinde emekli camiasına
yönelik projelerinden söz eden Küçükkurt’a emeklilerden tam destek geldi.

MHP Afyonkarahisar Belediye Başkan
Adayı Sezer Küçükkurt’a, emekli
derneklerine yaptığı ziyaretlerde;

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) MYK Üyesi
ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, İl Başkanı Ahmet Kahveci, Merkez
İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu, KAÇEP
Başkanı Av. Nesrin Çelikbilek ve partiler eşlik
ettiler.

“LOKAL TÜRÜNDE OTURMA
ALANLARINA İHTİYAÇ VAR”

Türkiye Emekliler Derneği (TÜED)
Afyonkarahisar Şube Başkanı Ahmet Ege,
MHP Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı
Sezer Küçükkurt'a yerel seçim sürecinde
başarılar diledi. Afyonkarahisar'da lokal
türünde oturma alanlarına ihtiyaç duyul-
duğunu ifade eden Başkan Ege, "Şehrimizde
oturma alanları oluşturulması lazımdır.
Oturma alanları gerçekten güncel ve önemli
bir ihtiyaçtır." dedi.
“EMEKLİLERİMİZ İÇİN HER MAHALLEDE

SOSYAL DONATI ALANLARI
OLUŞTURACAĞIZ”

Başkan Adayı Küçükkurt, başta İmaret Camii
çevresi olmak üzere her mahallede emekliler
için isteyenin ibadet edebileceği, isteyenin
kitabını okuyup, isteyenin de oyun oynaya-
bileceği bir sosyal donatının oluşturulmasının
MHP Milletvekili Mehmet Taytak, İl Başkanı
Ahmet Kahveci ve teşkilatın projeleri
içerisinde ön şart koştuklarını söyledi.
Küçükkurt, "Her mahallemizde emeklilerimiz
için sosyal donatılar oluşturmayı projelerimiz
içerisinde ön safha aldık. Allah'ın izniyle, siz-
lerin desteğiyle bu görev bize nasip olursa en
başta emeklilerimizle ilgili çalışmalarda sizler-
le istişare halinde olacağız. İnanın tüm
samimiyetimle söylüyorum sizin bu
söylediğiniz bizim dosyamızın içerisindedir.

Aklın yolu birdir. Emeklilerimiz için sosyal
donatılar yapılması projelerimizden sadece
biridir. Bunların üzerinde arkadaşlarımız
çalışıyorlar. Projelerimizi üç boyutlu görseller-
le açıkladığımızda bunu göreceksiniz." dedi.

“AFYON’UN MAKÛS TALİHİNİ
DEĞİŞTİREBİLECEK OLAN BABAYİĞİT

SEZER BEY’DİR”
MHP Belediye Başkan Adayı Sezer
Küçükkurt ve beraberindeki heyet daha sonra
Tüm Emekliler Derneği Başkanı Bekir Döner’i
ziyaret etti. Dernek Başkanı Döner, Sezer
Küçükkurt'a tam destek vererek, "Afyon'un
makûs talihini değiştirebilecek olan babayiğit
Sezer Bey'dir. Bunu sizden umuyor ve bekliy-
oruz." dedi.

"SEZER BEY DE POTANSİYELİ
GÖRÜYORUM"

Tüm Emekliler Derneği Başkanı Bekir Döner,
eskiden beri tanıdığı "kadim dostumuz"
olarak ifade ettiği MHP Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt’un,
adaylığına çok sevindiklerini belirtti. Bekir
Döner, Başkan Adayı Küçükkurt'un babası
Kocatepe Gazetesi kurucularından rahmetli
Şükrü Küçükkurt'un da kıymetli bir şahsiyet
olduğunu, Afyonkarahisar'ın köklü
ailelerinden memleketi ve sorunlarını bilen bir
Başkan adayının kendilerini sevindirdiğini dile
getirdi. Başkan Döner, "Gerek Sezer beyle,
gerek MHP KAÇEP Başkanı Av. Nesrin Çelik-
bilek'le olsun uzun yılları aşan dostluklarımız
var. Aynı şekilde MHP heyeti içerisinde de
çok kıymetli dostlarımız var. Hepiniz tarafın-
dan ziyaret edilmek bizler için büyük bir mut-
luluktur. Hepiniz onur verdiniz. Allah çıktığınız
bu yolda muvaffak eylesin. Başarılı olmanızı
diliyor ve temenni ediyoruz. Bir Afyonlu olarak
siyaseti bırakacağız. Afyon'da doğduk,
büyüdük ve Afyon'da yaşıyoruz. Ama içimizde

bir burukluk var. Bakıyoruz şu Uzun Çarşı'ya,
şu sokaklara. Uzun Çarşı dedemin, babamın,
60 yaşıma giren benim çarşımdır. Benim
çocuklarımın çarşısıdır. Torunlarımın da
çarşısı olacak. Böyle bir vilayet Türkiye'de
yok. Bu şehrin makûs talihini değiştirecek bir
delikanlıya, bir babayiğite ihtiyaç var idi. O
babayiğit, o delikanlı yiğit insan karşımız-
dadır. Sevgili Sezer Bey bunu senden umuy-
or, bekliyoruz." dedi.
"SİZDE CEVHER VAR ÜZERİMİZE DÜŞEN

DESTEĞİ VERECEĞİZ"
Başkan Döner, sözlerine şöyle devam etti:
"Artık bu burukluğumuz sona ersin.
Kimileriyle zaman zaman sohbet ederken 'Ya
bu olmaz, artık Afyon, buralar değişmez. Kim
değiştirecek ki?' algısını artık yenmemiz
gerekiyor Sevgili Sezer. Bunu kuvvetlice tüm
samimiyetimle söylüyorum bu gücü, bu
cevheri, bu ışığı sizde görüyoruz. İnşallah el
birliğiyle bizlerde bize düşen kısmıyla, bize ne
düşüyorsa, nasıl bir destek gerekiyorsa eksik-
siz şekilde siz 'Yeter' deyinceye kadar bu
desteği vermeye hazırız. İnşallah hep
beraber Afyonumuzun makûs talihini
değiştirelim. Bir yayın organında gönlümüze
girebilecek olan Belediye Başkanı için;
Komşu iller Eskişehir'de, Uşak'ta, Konya'da,
Isparta'da olupta Afyon'da olmayanı getirecek
olan olarak açıklamıştım. Böyle bir adayı
sonuna kadar destekleyeceğimizi söyledim.
Gerçekten Sezer Bey sizden bunları bekliy-
oruz. Komşularımızda olanların bizde de
olması bize yeter. Isparta ya da Konya'ya
vardığımızda üzülüyoruz. Neden bizim
Afyonumuz da onlar gibim olmasın?" MHP
Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer
Küçükkurt, Bekir Döner'e gösterdiği yakın ilgi
ve desteği için teşekkür etti.
>>FAHRİYE ÇIRACI

Taytak, “Afyonumuza, el birliğiyle
hizmet etme arzusundayız”

Milliyetçi Hareket Partisi MYK
Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, MHP Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer
Küçükkurt ile birlikte, akıl
birliğiyle, gönül birliğiyle, el
birliğiyle Afyonkarahisar’a,
hizmet edebilme arzusunda
olduklarını söyledi.

MHP MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, İl Başkanı Ahmet Kahveci ve
yönetimi, Merkez İlçe Başkanı İbrahim
Danaoğlu ve yönetimi, MHP Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, Ülkü
Ocakları İl Başkanı Oğuz Kağan Diler, KAÇEP
Başkanı Av. Nesrin Çelikbilek ve Yönetim
Kurulu Üyeleri ile birlikte kurum müdürlerini
ziyaret etti.

MHP HEYETİ BÜR
OKRATLARI ZİYARET ETTİ

MHP heyeti sırasıyla; Afyonkarahisar
Defterdarı Mehmet Ar, Tapu Müdürü Nezai
Aslanpençesi, Kadastro Müdürü Erhan
Uçakçıoğlu, Tarım ve Orman İl Müdürü Özkan
Parlak, Sağlık Müdürü Uzman Dr. Serhat
Korkmaz, AFJET A.Ş. Genel Müdürü İsmail
Kara, AFAD Müdürü Mehmet Buldan ve 112
Acil Servis Müdürü Tuncay Eroğlu’nu
makamında ziyaret etti. Kurum Müdürleri MHP
heyetine ziyaretleri nedeniyle teşekkür etti.
“MERKEZ ADAYIMIZ TEMİZ VE GÜVENİLİR

BİR İSİM OLDU”
Ziyaretlerde konuşan MHP MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt’un
uzun yıllar halkın özlediği şehrin yerlisi, güvenilir
bir Belediye Başkan adayı olduğunun altını
çizdi. Yurt genelinde olduğu gibi Afyonkarahisar
genelinde de MHP’nin iddialı şekilde yerel
seçimlere hazırlandığına değinen Milletvekili
Taytak, “Afyonkarahisar’da her kesimden
insana hitap edebilecek, gerçek anlamda
‘herkesin Başkanı’ olabilecek saygın, sevilen bir
isim olan Sezer Küçükkurt beyefendiyi merkez

Belediye Başkan adayımız olarak halkımıza
sunduk. Sağ olsun kendileri de bizi kırma-
yarak, zorlu yarışta doğup büyüdüğü toprak-
lara ihtiyaç duyulan hizmeti sunabilmek adına
teklifimizi kabul etti.” ifadelerini kullandı.

“NASİP OLURSA ORTAK AKIL VE VİC-
DANLA ŞEHRİMİZİ YÖNETECEĞİZ”

MHP Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı
Sezer Küçükkurt, halkın duaları ve desteğiyle
başkanlık görevinin kendisine nasip olması
halinde istişare kültürünün gereğini yaparak
ortak akıl ve vicdanla şehri yöneteceğini belirt-

ti. Halkın içinden biri olup, doğup büyüdüğü
şehrin sorunları ve çözüm yollarını bildiğinin
altını çizen Başkan Adayı Küçükkurt, “Allah
nasip ederse siyasi güçle canla başla mem-
leketimize hizmet etme gayretinde olacağız.
Niyetimiz hayır, akıbetimizin de hayır olacağına
inancımız tamdır. Her yeri geldiğinde tekrar ediyo-
rum; Akıl birliğiyle, gönül birliğiyle, el birliğiyle
şehrimize, ortak gayelerimize, ortak amaçlarımıza
hizmet edebilmek arzusundayız. Gayret bizden
takdir halkımızın ve Rabbimizindir.” dedi.
>>YILDIZ YARIKKAYA
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Farelerin bastığı hastaneden açıklama:
“Gerekli müdahale yapılmıştır”
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi Hastanesi (AFSÜ) binasındaki

servislerde bir anda ortaya çıkan fareler ile ilgili hastane yönetiminden
yapılan açıklamada, olayın duyulur duyulmaz gerekli müdahalenin

görevliler tarafından yapıldığı ve sonrasında ilaçlama yapıldığı belirtildi.
Olay, Sağlık Bilimleri Üniversitesi Hastanesi 2 Numaralı Fiziksel
Tıp ve Rehabilitasyon Servisi’nde meydana geldi. İsmini açıkla-
mak istemeyen bir hasta yakını tarafından fotoğraflanan olayda,
serviste yatan bir hastanın odasında bir anda fareler ortaya çıktı.
Fare ardından telef edilirken, olayla ilgili AFSÜ Başhekimliği’nden
yazılı bir açıklama yapıldı. Açıklamada, “Bir hasta yakınının hasta
odasındaki buzdolabında haşere olduğunu haber vermesi üzer-
ine, personelimiz buzdolabındaki meyve poşetinde haşere
olduğunu tespit etmiş ve gerekli müdahaleyi derhal yapmıştır.
Tesisimizde her yıl, haşere ve kemirgenler ile mücadele için yetk-
ili firmalarla anlaşma imzalanmakta ve personelimiz gözetiminde
düzenli aralıklarla önleyici çalışmalar yapılmaktadır. Haşere veya
kemirgenlerin görülmesi durumunda ise ivedilikle gerekli önlemler
alınarak ek ilaçlama yapılmaktadır. Habere konu olay üzerine de
hemen müdahale edilerek tekrar ilaçlama yapılmıştır. Hastane
yönetimi olarak sağlık tesislerinin bütün vatandaşlarımızın en
kaliteli hizmeti alması gereken kurumlar olduğunun bilinciyle çalış-
maktayız” ifadelerine yer verildi. >>İHA

Emirdağ’da güvenlik ve asayiş ele alındı
Afyonkarahisar’ın Emirdağ ilçesinde gerçekleştirilen güvenlik ve asayiş toplantısında

olumsuzluklara karşın alınacak tedbirler ve yürütülecek çalışmalar ele alındı.

Kaymakam Osman Bilici başkanlığında ilçede genel
güvenlik ve asayiş değerlendirme toplantısı yapıldı.
Kaymakamlık makamında gerçekleşen toplantıda,
ilçedeki asayiş ve güvenlik olaylarının değer-
lendirmesi yapılmış olup oluşabilecek olumsuzluk-
lara karşın alınacak tedbirler ve yürütülecek çalış-

malar görüşülürken, ilçede yaşanabilecek olumsuz
durumlara karşı koordineli ve uyumlu olarak çalışıl-
ması gerektiği belirtildi. Kaymakamlık makamında
gerçekleşen toplantıya İlçe Emniyet Müdürü
Mustafa Banaz, İlçe Jandarma Komutanı Bayram
Soylu katıldı. >>İHA

Acil sağlık hizmetleri
ekibi evde doğum yaptırdı

Acil sağlık hizmetleri
ekipleri her an ve her
şartta, sağlık hizmeti alması
gereken vatandaşların
yanında. Bazen bir trafik
kazası, bazen bir kalp krizi
vb. üzücü vakalara yerinde,
acil müdahalede bulunan
ekipler bazen de
sevindirici vakalara
müdahale ediyor.
Bunların bir örneği hafta
sonu il merkezinde
gerçekleşti.

Genç bir annenin doğum sancılarının sıklaş-
ması üzerine acil ambulans isteği yapılan
adrese giden ekipler, anneyi ambulansa taşı-
mak üzereyken doğumun başladığını fark
edince evde doğum yaptırdı. Sorunsuz bir
şekilde gerçekleşen doğumla genç çift ikinci
bebeklerine kavuştu. Doğumun ardından ted-

bir amaçlı sağlık kontrolleri için anne ve
bebeği hastaneye nakledildi. İkinci bebekleri-
ni sağlıkla kucaklayan çift, Rüveyda Yavşil,
Hüseyin Zıblak ve Mehmet Ali Balcı’dan
oluşan ekibimize çabaları için memnuniyet-
lerini dile getirerek teşekkür etti."
>>FAHRİYE ÇIRACI

Afyonkarahisar’da hava durumu
Meteorolojik
değerlendirmelere göre,
Afyonkarahisar’da bu
hafta özelli,kle geceleri
sıcaklıkların eksi
derecelerde
seyredeceği belirtildi.

Yapılan meteorolojik tahmin-
lere göre, kentte hafta boyu
yağış beklenmezken ter-
mometrelerin ise geceleri
sıfır derecelerin altına
düşmesi bekleniyor. Kentte
hafta boyu sıcaklıkların gece
eksi 5 derecelere kadar
düşmesi, gündüzleri ise en
yüksek 7 dereceleri bulacağı
tahmin ediliyor. >>İHA

Okul kantini çalışanlarına yönelik eğitim verildi
Afyonkarahisar’da okul kantini çalışanlarına yönelik eğitim çalışması

yapıldı.Eğitim İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ekipleri tarafından yapıldı.
İl Milli Eğitim Müdürlüğü toplantı salonunda yapılan
eğitim çalışmasında ‘Okul Kantinlerine Dair Özel
Hijyen Kuralları Yönetmeliği’ çerçevesinde bil-
gilendirme gerçekleştirildi. Milli Eğitim Bakanlığına
bağlı eğitim ve öğretim kurumları bünyesinde
faaliyet gösteren yemekhane, kantin, kafeterya,
büfe, çay ocağı gibi gıda işletmelerinde çalışan per-
sonellere yönelik yapılan eğitim çalışmasında

kişisel hijyen ve gıda hijyeni bilgilerini, işletmeye
özgü gıdalarda oluşabilecek tehlikeleri, gıdanın
uygun şartlarda işlenmesi ve depolanması ile
sıcaklık kontrolü hakkında bilgiler verildi. Toplam
80 kişinin katıldığı eğitimde Sağlık Bakanlığı per-
sonellerince de insan sağlığının korunması konu-
larında eğitim verilerek, eğitime katılan kişilere ser-
tifika verileceği kaydedildi. >>İHA

İki farklı trafik kazasında
10 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’ın iki farklı ilçesinde

meydana gelen kazalarda toplamda 10
kişi yaralanırken, yaralılardan üçünün

çocuk olduğu bildirildi.

Edinilen bilgilere göre, Sandıklı ilçesinde B.Y. (57) idaresin-
deki 03 BF 320 plakalı otomobil, Yeniköy yakınlarında
R.D'nin kullandığı 20 EK 604 plakalı otomobille çarpıştı.
Kazada, sürücüler ile otomobillerdeki 2'si çocuk 6 kişi yara-
landı. Kazanın ardından yaralılar ihbar üzerine olay yerine
gelen ambulanslar ile hastanelere kaldırıldı. Sinanpaşa'nın
Güney beldesinde ise 27 V 5067 plakalı tırın refüje
devrilmesi sonucu yaralanan sürücü A.Ş. (36) ile araçtaki
M.G.Y. (15) Afyonkarahisar'daki hastaneye kaldırıldı.
Kazaların ardından jandarma tarafından inceleme
başlatıldı. >>İHA
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Dişbeyazlatmadadoğrubildiğiniz
yanlışlardişkaybınasebepolabilir
Dişlerinin daha beyaz görünmesini isteyenlerin diş hekimlerine danışmadan evde uyguladıkları işlemler hakkında uyarılarda
bulunan Dr. Öğretim Üyesi Sevda Öztürk Yeşilırmak, “Uzun dönemde diş tozları, limon tuzu, sirke, karbonat ve oksijenli su ile

yapılan uygulamalar aşındırıcı olacaktır. Bu aşındırıcı işlem uzun vadede diş kaybına bile neden olabilir” dedi.

Çoğu insan, diş sağlığını önemsemeden,
dişlerin daha temiz ve beyaz görünmesi
için özellikle internet vasıtasıyla paylaşılan

ve uzmanların tavsiye etmediği uygulamalar yap-
maya devam ediyor. Oksijenli su, sirke, karbonat
ve limon tuzuyla birlikte yapılan diş fırçalamasına
dair tavsiyelerin zamanla diş aşımına sebep
olduğunu söyleyen ve önemli uyarılarda
Restoratif Diş Tedavisi Ana Bilim Başkanı Dr.
Öğretim Üyesi Sevda Öztürk Yeşilırmak, “Uzun
vadede bu uygulamalar diş kaybına bile neden
olabilir” dedi.

“Diş taşı yılda en az 1 defa temizlendi”
Diş temizliği ve beyazlatma işleminin sadece dok-
tor kontrolünde ve kliniklerde yapılması gerektiği-
ni aktaran Dr. Öğretim Üyesi Sevda Öztürk
Yeşilırmak diş sağlığı için de gerekli olan işlemler
hakkında bilgilendirmelerde bulundu. Özellikle
diş taşı olarak bilinen tartarların en kötü senede 1
defa temizlenmesini hatırlatan Sevda Öztürk
Yeşilırmak, “Diş temizliği genellikle 6 ayda 1 ya
da en kötü ihtimalle yılda 1 önerdiğimiz bir işlem.
Dişlerimizi biz efektif fırçalayamazsak ya da efek-
tif fırçalasak bile diş-diş eti birleşiminde oluşan
dental plağın daha fazla birikimi neticesinde
kalınlaşarak ve kireçleşerek tartar dediğimiz diş
taşı oluşumu gerçekleşir. Diş taşı temizliğinde
öncelikli olarak bu diş tartarını kaldırarak temiz bir
ağız sağlıyoruz. Çünkü diş taşını kaldırmazsak
uzun vadede çene kemiğindeki diş kökünü saran
kemik erimeye başlıyor ve bu kemikle beraber diş
eti de çekilmeye başlıyor. Diş eti çekildikten sonra
diş tartarlarını kaldırırsak hastada yine has-
sasiyet oluyor ve bu halk arasında yanlış bilinen
‘diş taşı temizliğini çok sık yaptırmak dişe zarar-
lıymış’ kanısına sebep oluyor. O yüzden düzenli
olarak 6 ayda 1 ya da en kötü senede 1 diş taşı
temizliğini yaptırılmasını öneriyorum. Diş taşı
temizliğini yaptırdıktan sonra polisaj adını
verdiğimiz bir cila işlemi var. Burada da boyar
gıdaların yani sigara, çay, kahve gibi ürünlerin

lekelerini çıkarıyoruz. Bu, diş taşı temizliğinde
hastaların beyazlatma olarak adlandırdığı ama
tam manasıyla beyazlatma olmayan sadece dişin
etrafındaki renklenmiş alanın çıkarılması anlamı-
na gelen temizlik işlemidir” dedi.

Diş temizliği başka diş beyazlatma başka
Diş beyazlatmanın diş temizliği uygulamasından
farklı olduğunu ve beyazlatma için dentin
dokusuna özel işlemler yapıldığını söyleyen
Öztürk Yeşilırmak, “Diş minesi zaten şeffaf renk-
lidir, asıl renkli alan dentin dediğimiz dokudur. Bu
renk kişiden kişiye değişir tıpkı sarışın ya da
esmer olmamız gibi. Dentin rengimiz de beyaz ya
da sarımtırak olabilir. Fakat herkes beyaz ister.
Bu yüzden de mevcut dentin rengimizin tonlarını
açmaya çalışırız. Bunu da diş beyazlatma
dediğimiz işlemlerle yapabiliyoruz. Bunun bir yolu
ev tipi beyazlatma olabiliyor. Bir diğer yol da hele
ki daha kısa zamanda sonuç alınması isteniyorsa
ofis tipi dediğimiz beyazlatmayı yapıyoruz. Ofis
tipi beyazlatmada dişlerin üzerine oksijenli su,

hidrojen peroksidin sürüyoruz ama bu jel for-
matında olan bir madde. Jel formatında olduğu
için diş dentininin içine nüfus ederek oksijen ve
suya ayrışıyor. Oksijen de dentin tonlarını beya-
zlatmaya başlıyor. Ama biz bunu evde tezgah altı
ürünler kullanarak ya da bildiğiniz normal oksijen-
li su ile dişi fırçalarsak diş sağlığı için sıkıntılı
oluyor. Çünkü bizim klinikte kullandığımız jel for-
matı değil sıvı su formatı olduğu için arzu edilen
beyazlatma düzeyini zaten hastaya veremez. En
fazla diş taşı temizliğinde yaptığımız yüzeysel
lekelenmeleri alabilir. Aynı zamanda fırça ile de
aşındırıcı bir etki de yaptığı için diş minesini
ortadan kaldırma tehlikesi olabilir” şeklinde
konuştu.

“Dışsal renklendirmeyi giderdiği için
hastada optik bir yanılma oluşuyor”

Evde doktor tavsiyesi dışı kullanılan ürünlerin
dişte aşınmaya ve belli bir süre sonra ise dişin gri
renge dönmesine sebep olabileceğini aktaran
Yeşilırmak sözlerini şöyle sonlandırdı:

“Uzun dönemde diş tozları, limon tuzu, sirke, kar-
bonat ve oksijenli su ile yapılan uygulamalar
aşındırıcı olacaktır ve kesinlikle önermiyoruz.
Zaten dişin yüzeyindeki dışsal renklenmeleri
giderecektir, fakat dentin dokusunun içine nüfus
edemiyorlar. Fakat dışsal renklendirmeyi
giderdiği için hastada optik bir yanılma oluşuyor
ve sanki beyazlatmış gibi düşünüyor. Aşınma
sonucu diş minesi ortadan kalkar ve dentin
dokusu açığa çıkar. Hastalarımız da dentin has-
sasiyeti dediğimiz sevimsiz tablo ile yüzleşirler.
Sıcakta-soğukta özellikle tatlı-ekşide ciddi bir ağrı
duyabilirler. En sonunda aşındırıcı etki mineyi
ortadan kaldırdığı için o bölgelere dolgu yapmak
zorunda kalırız. Dolgusunu yaptırmaz ve
aşındırıcı bir şekilde oksijenli su ya da diğer
beyazlattığını düşündüğünüz ürünlerle fırçala-
maya devam ederseniz lekeler de bir süre sonra
çıkmamaya başlıyor ve diş minesinin camsı
görüntüsü de grimtırak bir tona geçiyor. En
sonunda da aşındırıcı etki diş pulposuna kadar
gidebiliyor. Bu durumda da kök kanal tedavisi ya
da diş çekimi yaptırmak durumunda kalınıyor.”
>> İHA

Prof. Dr. Alper Şener: 'Virüs tatile çıkmıyor' İzmir Katip Çelebi
Üniversitesi Atatürk Eğitim
ve Araştırma Hastanesi
Enfeksiyon Hastalıkları Ana
Bilim Dalı'nda görevli Prof.
Dr. Alper Şener, sömestr
döneminin başlamasıyla
birlikte virüslerin tatile

çıkmadığına dikkat çekerek,
çocuklar ve 65 yaş üstü için
riskli dönemin devam ettiğini
söyledi. Prof. Dr. Alper
Şener, “Büyükleri ziyaret
edeceksek, enfekte, boğaz
ağrısı, üşüme titremesi,
öksürüğü olan çocukları
yanına götürmemek
gerekiyor. Götüreceksek
eğer mutlaka iki tarafın da
maske takması gerekiyor.
Tatil periyotlarında gerek
kaplıca olsun, gerek kış, kar
tatili olsun, bu periyotlarda
iyileşme süreci dönemi
uzayabiliyor” dedi.

İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve
Araştırma Hastanesi Enfeksiyon Hastalıkları Ana
Bilim Dalı'nda görevli Prof. Dr. Alper Şener, sömestr
döneminin başlamasıyla birlikte çocuklar ve 65 yaş
üstü için riskli dönemin devam söyledi. Hastayken ve
enfekte iken tatile çıkmanın doğru olmadığına dikkat
çeken Prof. Dr. Alper Şener, kış dönemi olması
nedeniyle kış tatili, kar alanları ve kaplıca tatillerinin
yoğun olması, kapalı alan, buhar, nem riski, bulaş
riski açısından yüksek taşıdığını belirterek, “Sömestr
döneminin başlamasıyla birlikte aslında özellikli hasta
grupları için, çocuklar ve 65 yaş üstü için riskli dönem
devam ediyor. Virüs tatile çıkmıyor. Özellikle büyük-
leri ziyaret edeceksek, enfekte, boğaz ağrısı, üşüme
titremesi, öksürüğü olan çocukları büyüklerimizin
yanına götürmemek gerekiyor. Götüreceksek eğer
mutlaka iki tarafında maske takması gerekiyor. Tatil

periyotlarında gerek kaplıca olsun, gerek kış, kar tatili
olsun, bu periyotlarda iyileşme süreci dönemi uzaya-
biliyor. Çocuklar tam iyileşme dönemini atlatmış, ateşi
düşmüş, kuru öksürüğü, burundaki akıntı ve tıkanıklık
kaybolmuşken yeniden bu tip tatillerin iyileşme döne-
mi içerisinde tekrar enfekte, hastalık kapmaya zemin
hazırlayıcı bir periyot. Bu açıdan da iyi değer-
lendirmek lazım. İdeali çocuk hastalığı atlattıktan
birkaç hafta geçtiyse herhangi bir tehlikeli dönem yok.
Hastayken, enfekteyken tatile çıkarmak doğru değil.
Çünkü gittiğiniz yerde diğer çocukları ve tatilde olan
diğer kişileri enfekte etmiş olacaksınız. Özellikle
şuanda kış dönemi olması nedeniyle kaplıca tatil-
lerinin yoğun olması, kapalı alan, buhar, nem riski,
bulaş riski açısından yüksek. Kış tatili, kar alanların-
da her halükarda kapalı alanlarda bulunacakları için
hem bulaş, hem de enfeksiyonun yayılması açısın-
dan ciddi risk içeriyor. Bu açından dikkat etmek
gerekiyor” dedi. Çocuklarda iyileşme döneminden
sonra devam eden kuru öksürüklerle karşı karşıya
kalındığını kaydeden Prof. Dr. Alper Şener, “Bu
devam eden kuru öksürükler her zaman enfeksiyon
devam ettiği yada enfeksiyonla ilgili ardışık etkinin
ortaya çıktığı anlamı çıkmıyor. Burada iki farklı risk
söz konusu. Devam eden tablolarda öksürükle birlik-
te baş ağrısı, kulak ağrısı, balgam varsa çocuklarda
bakteriyel enfeksiyon riski oluşuyor. Bundan sonraki
dönemde. Buna dikkat etmek gerekiyor. Yani sinüzit,
orta kulak iltihabı, zatürre gibi tabloların başlayıp,
başlamadığını görmek lazım. O yüzden tatile
gitmeden önce mutlaka bir hekim değerlendirmesin-
den geçmesinde fayda var. Bu şikayetler devam ediy-
orsa” diye konuştu.

“BUHAR VE NEM DENGESİNE
DİKKAT ETMEK GEREKİYOR”

Özel önlem olarak neler yapılması gerektiğini de
anlatan Şener, sözlerine şöyle devam etti: “Buhar ve
nem dengesine dikkat etmek gerekiyor. Özellikle sol-

unum sıkıntısı, nefes darlığı varsa çocuklarda ise,
yaşlılarda dahi bizim daha çok tercih ettiğimiz tablo
bu. Bir hekim kontrolüne girip solunum seslerinde bir
daralma, iyice havalanma bozukluğu varsa, bu
havalanma bozukluğuyla birlikte erken dönemde
nefes yollarını açıcı buhar tedavisi gerekiyor. 65 yaş
üstünde ve çocuklar da biliyoruz ki, buhar tedavisinde
geciktiğiniz zaman ciddi solunum sıkıntısı devam
eden hastalıklar ve astım benzeri kronik tablolarla
karşı karşıya kalınabiliyor.” >>İHA
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Belediye’den teleferik
projesiyle alakalı açıklama

Afyonkarahisar Belediyesi geçtiğimiz günlerde basında yer alan haberin
ardından teleferik projesi ile alakalı bir bilgilendirme yayımladı.

Açıklamada şu ifadelere yer verildi; “Teleferik pro-
jemizin ihalesi ile ilgili çıkan haberler üzerine açık-
lama yapma zorunluluğu doğmuştur. Şöyle ki;
Afyonkarahisar Kalesine yapılacak olan Teleferik
Tesisinin yapım ve işletilmesi işi, bilet garantisi ver-
ilmeden ve belediyemizce herhangi bir ödeme
yapılmadan, 25 yıllık işletme süresi ile 2886 Sayılı
Devlet İhale Kanuna göre 1 adet resmi gazete, 1
adet ulusal gazete ve 2 adet yerel gazetede ilan
edilerek şeffaf bir şekilde ihale edilmiştir. İhale
kapsamında Belediyemizin geliri sadece yıllık
120.000 TL değildir. 120.000 TL kira bedeline
ilaveten, işletme süresi boyunca tesisin tamamın-
dan elde edilecek cironun %3’ü ve işletme süresi
sonunda yapılan tüm yatırımlarla tesisin
Belediyemize bedelsiz devri, Belediyemizin toplam
gelirini oluşturmaktadır. Afyonkarahisar Kalesine
yapılacak olan Teleferik Tesisi ihalesi kapsamında
tesis yapım maliyeti, işletme giderleri, kiralanacak
veya işletilecek ticarethaneler, ürün ve bilet satışı
gibi birçok parametre yer almaktadır. İhaleye

katılımcı firmaların teklifleri, kira bedeli ya da
işletme süresi üzerinden değil, tesislerin tamamın-
dan elde edilecek toplam cirodan idareye verilecek
yüzdelik pay oranı olarak alınmıştır.Yapım işi
bedelinin büyük kısmını teleferik sistemi oluştur-
maktadır. Üretici firmaların her birinin sistemi bir-
birinden farklı olduğundan tesisin kurulacağı alana
yönelik projelendirme ve uygulama yapılmaktadır.
Dolayısıyla özgün nitelikteki teleferik tesisinin
ihalesi, belirli kalite şartları çerçevesinde avan pro-
jeler (Taslak Proje) üzerinden yapılmış olup, tesis
toplam gelirlerinden (cirodan) idareye verilecek
pay, ihalede firmalar arası yarışma (teklif) unsuru
olarak belirlenmiştir. Bu kapsamda tahmini bedel
tespiti yapılamadığından, tahmini bedel belirtilme-
den ihaleye çıkılmıştır. 2023 yılı Sayıştay
incelemesinde, tahmini bedel tespiti yapılamayan
bu tip ihalelerde ilgili bakanlıktan izin alınması
gerektiği tespit edilerek izin sürecinin başlatılması
gerektiği Belediyemize bildirilmiştir. Süreçle ilgili
çalışmalar yürütülmektedir” >>BETÜL SERT

Zorlu Enerji’nin duyarlı
adımları artık altın sertifikalı

Geleceğin enerji şirketi olma vizyonuyla faaliyetlerini sürdüren
Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik Perakende, çalışanlarının tüketim
alışkanlıklarını pozitif yönde değiştirerek kaynak tasarrufu
sağlamak üzere İş Dünyası ve Sürdürülebilir Kalkınma
Derneği iş birliğiyle hayata geçirilen “Duyarlı Ol!” (do!)
projesi kapsamında Altın Sertifika aldı.

Akıllı Hayat 2030 vizyonu doğrultusunda ino-
vasyon ve sürdürülebilirliği, yenilikçilik ve
yaratıcılıkla harmanlayarak iş kültürü haline
getiren Zorlu Enerji Osmangazi Elektrik
Perakende, Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir,
Kütahya ve Uşak illerindeki ofislerinde, İş
Dünyası ve Sürdürülebilir Kalkınma Derneği
(SKD Türkiye) iş birliğiyle hayata geçirilen
“Duyarlı Ol!” (do!) projesi kapsamında Altın
Sertifika almaya hak kazandı. Yönetişim,
sürdürülebilir satın alma, enerji yönetimi, su
yönetimi ve atık yönetimi konularını ele alan bir
entegre çevre yönetimi ve iç iletişim projesi olan
“Duyarlı Ol”, çalışma alanlarında farkındalık
yaratarak çalışanların tüketim alışkanlıklarını
pozitif yönde değiştirmeyi ve bu sayede kaynak
tasarrufu sağlamayı hedefliyor. Kurumlara
rehberlik sağlayarak sürdürülebilir tüketim kültürü
oluşturmaya hizmet eden proje ile çalışanların
günlük hayatlarında kaynak tüketimi ve geri
dönüşüm konularında sorumlu bireylere
dönüşmeleri amaçlanıyor.

ERTUNÇ: “SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK
ANLAYIŞIMIZI İŞ KÜLTÜRÜ HALİNE

GETİRMEYİ AMAÇLIYORUZ”
Türkiye’nin yenilenebilir enerji alanındaki öncü
şirketlerinden biri olarak sürdürülebilirlik odaklı
faaliyetlerini sürdürdüklerini belirten Zorlu Enerji
Osmangazi Elektrik Perakende Direktörü Cihan
Tunç Ertunç, konuya ilişkin şunları söyledi;
“Sürdürülebilirlik perspektifimiz doğrultusunda
sektörde bir ilke imza atarak hizmetini diji-
talleştiren ilk şirket olduk. Bu kapsamda Dijital

Abonelik Hizmetleri'ni devreye alarak iş süreçler-
imizi hızlandırıp müşteri memnuniyetini artırdık
ve kağıt, su, yakıt tasarrufu sağlayarak iklim krizi
ile mücadelede kazanımlar sağladık. Bunun yanı
sıra tüm ofislerimizi Yenilenebilir Enerji Kaynak
Garanti Sistemi (YEKG) ile belgelendirerek elek-
trik üretim ve tüketiminde yenilenebilir enerji kay-
naklarının kullanımının yaygınlaştırılmasını
amaçlıyoruz. Ofislerimizdeki uygulamaları da
daha çevre dostu ofis uygulamalarıyla güncelliy-
or, karbon ve su ayak izimizin çevre üzerindeki
etkilerini basit ve uygulanabilir kaynak yöne-
timiyle azaltıyoruz. Dünyamızın geleceği için yap-
tığımız tüm bu uygulamalarımızı İş Dünyası ve
Sürdürülebilir Kalkınma Derneği iş birliğiyle haya-
ta geçirilen ‘Duyarlı Ol!’ projesi çatısı altında
toplayarak, sürdürülebilirlik anlayışımızı tüm
çalışma arkadaşlarımız nezdinde iş kültürü haline
getirmeyi amaçlıyoruz.” >>AYŞEGÜL CENGİZ

“Duyarlı Ol!’ projesi çatısı altında toplayarak,
sürdürülebilirlik anlayışımızı tüm çalışma
arkadaşlarımız nezdinde iş kültürü haline

getirmeyi amaçlıyoruz.”

Uluçay’dan Şehit Ailesine anlamlı ziyaret
AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan adayı Hüseyin

Ceylan Uluçay bu akşam şehit ailesini ziyaret etti.

AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan adayı
Hüseyin Ceylan Uluçay bu akşam şehit ailesini ziyaret
etti. 21 Ağustos 1998 yılında Diyarbakır’ın Kulp
ilçesinde terörle mücadele sırasında şehit düşen Ömer
Sayar’ın ailesini ziyaret eden AK Parti Afyonkarahisar
belediye başkan adayı Hüseyin Ceylan Uluçay şehidin
annesi Semiha Sayar’a Türk bayrağı ve Kur’an-ı Kerim
hediye etti. “Şehit aileleri ve gazilerin vatanımız da en
kıymetli emanet olduğu vurgusunu yapan Başkan
Uluçay, asırlardır dimdik ayakta duran vatanımızın

temelinde yatan, inancımızın gereği vatanımızı koru-
manın bedelinin şehitlerimiz olması yüreğimizi yaksa da
onlardan geriye kalan ailelerimiz gururumuzdur, onuru-
muzdur ve şerefimizdir. Onlar bize şehitlerimizin
emanetidir. Vatanımızın bölünmez bütünlüğünün temi-
natıdır.” Ziyarette AK Parti Afyonkarahisar belediye
başkan adayı Hüseyin Ceylan Uluçay’a İl Başkan Vekili
İbrahim Eroğlu, Kadın Kolları Başkanı Ferda Ertürk,
Gençlik Kolları Başkanı Ethem Karahan eşlik ettiler.
>>YILDIZ YARIKKAYA
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Bakan Güler: “Uzay çalışmalarımız,
kararlılıkla sürdürülecektir”

Konya Büyükşehir Belediyesi tarihinin en yüksek bütçeli yatırımı niteliğini taşıyan Ağır Bakım Kentsel Dönüşümü ve 56. Bakım
Fabrika Müdürlüğü’nün temeli Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler’in katılımıyla atıldı. Savunma Bakanı Yaşar Güler, temeli atılan

fabrikanın stratejik bir niteliğe sahip olduğunu belirtirken, Alper Gezeravcı'nın uzay yolculuğunun ülkemizin bilim ve teknoloji
alanındaki ilerlemesinin yeni ve tarihi bir adımı olduğunu, bundan sonra da uzay çalışmalarının kararlılıkla sürdürüleceğini söyledi.

Temel atma töreni Konya’nın merkez
Selçuklu ilçesi Aşağı Pınarbaşı Mahallesinde
gerçekleştirildi. Törende konuşan Milli

Savunma Bakanı Yaşar Güler, temeli atılan fab-
rikanın, Konya Büyükşehir Belediyesi'nin bugüne
kadarki en büyük bütçeli yatırımı olmasının yanı
sıra, aynı zamanda stratejik bir niteliğe sahip
olduğunu söyledi. Bakan Güler, “1950’den beri
hizmet veren 56. Bakım Fabrikamızın; bu yatırımla
yeniden iskan edilmesi, imkan ve kabiliyetlerinin
artırılması, kahraman ordumuzun kritik
ihtiyaçlarının karşılanması noktasında son derece
önemli bir projedir. İnanıyorum ki Konya’mız, bu
projeyi de alnının akıyla ve başarıyla tamamlaya-
cak, ülkemizin savunma sanayii alanındaki
gelişimine katkılarını artırarak devam ettirecektir.
Konya, sahip olduğu stratejik coğrafi konumu ve
geniş ulaşım ağı sayesinde silah, mühimmat ve
malzemenin yanı sıra iaşe, ikmal ve lojistik
malzemelerin temini ve cepheye gönderilmesinde
de önemli roller üstlenmiştir. Konya, 3. Ana Jet Üs
Komutanlığı, 56. Bakım Fabrika Müdürlüğü ve 47.
Mühimmat Bölüğüne de ev sahipliği yapmaktadır.
Ayrıca Konya’da bulunan Türk Silahlı Kuvvetleri
KBRN Okulu ile Hava Savunma Okulu ve Eğitim
Merkez Komutanlığımız da faaliyetlerine büyük bir
başarıyla devam etmektedir. Cephanelik Dönüşüm
Projesi çerçevesinde 47. Mühimmat Deposu Bölük
Komutanlığının, Çumra’daki yeni ve modern tesi-
sine çok yakın bir zamanda taşınacağının da
müjdesini vermek isterim” dedi.

“UZAY ÇALIŞMALARIMIZ, KARARLILIKLA
SÜRDÜRÜLECEKTİR”

Bakan Yaşar Güler, Türkiye’nin, bir asır önce varlık
yokluk mücadelesi veren bir ülkeden, bugün kendi
silah sistemlerini tasarlayıp üretebilen, bunları ihraç
edebilen ve dünyanın önde gelen savunma sanayii
şirketlerine sahip olan bir ülke konumuna ulaştığını
ifade ederek, “Bugüne kadar yerli ve millî savunma
sanayimizin ürettiği birçok ürünü; şanlı ordumuzun,
dost ve müttefik ülke silahlı kuvvetlerinin hizmetine
sunduk. Son olarak 3 gün önce de yine yerli ve millî
imkânlarla üretilen gemilerimiz ile insansız deniz
aracımızı, kahraman ordumuzun envanterine dâhil
ettik. Türkiye Yüzyılı hedeflerimiz doğrultusunda
sadece kara, deniz ve hava platformlarında değil, siber
ve uzay alanlarında da kritik projeleri başlattık. Nitekim
uzay bilim misyonumuz çerçevesinde ilk kez bir Türk
vatandaşı, Hava Kuvvetlerimizin seçkin bir personeli
olan Pilot Albay Alper Gezeravcı, uzay yolculuğuna
çıktı. Bu yolculuk ülkemizin bilim ve teknoloji alanında-
ki ilerlemesinin yeni ve tarihi bir adımıdır. Bundan sonra
da uzay çalışmalarımız, kararlılıkla sürdürülecektir.
Savunma ve havacılık ihracatında, öncü şehirlerimiz-
den olan Konya da, sahip olduğu potansiyel ve oluş-
turduğu ekosistem ile savunma sanayimizin bu gelişi-
minde, merkezi bir üs olma durumunu daha da
pekiştirecektir” ifadelerini kullandı.

"TÜRKİYE YÜZYILI’NI AYNI ZAMANDA
SAVUNMA SANAYİNİN VE ÜRETİMİN YÜZYILI

YAPMAK EN ÖNEMLİ HEDEFİMİZ"
Savunma Bakanı Yaşar Güler, konuşmasına şöyle
devam etti: “Kahraman ordumuzun etkinliğinin artırıl-
ması için ihtiyaç duyduğumuz silah sistemlerinin
bakım, onarım ve modernizasyonlarının, kendi imkân
ve kabiliyetlerimizle yapılması hayati önemdedir. Bu
yeni tesisle birlikte, fabrikamızın önümüzdeki dönemde
şanlı ordumuza sağladığı katkıların artarak devam
edeceğine yürekten inanıyorum. Fabrikamızın açıl-
masıyla birlikte Türk Silahlı Kuvvetlerimiz, donanım ve
teknolojik olarak güçlü bir tesise daha kavuşmuş ola-
caktır. Böylece ihtiyaç duyduğumuz hizmetler de; daha
etkin, daha modern ve hızlı bir şekilde karşılanmış ola-
caktır. Kimsenin şüphesi olmasın ki
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde başta savunma
sanayii olmak üzere hemen her alanda yakaladığımız
bu gelişim ve ilerleme ivmesini, en üst seviyelere çıkar-
tacağız. Cumhuriyetimizin ikinci asrına başladığımız
bu tarihi dönemde, ‘Türkiye Yüzyılı’nı aynı zamanda
savunma sanayinin ve üretimin yüzyılı yapmak en
önemli hedefimizdir.”

"YAKLAŞIK 4,5 MİLYARLIK GÜNCEL BEDELLE
MİLLİ SAVUNMA BAKANLIĞIMIZA YENİ TESİSLER

KAZANDIRMIŞ OLUYORUZ
Törende konuşan Konya Büyükşehir Belediye

Başkanı Uğur İbrahim Altay, Konya'da Milli Savunma
Bakanlığı ile yaptıkları iki büyük kentsel dönüşüm işi
olduğunu söyledi. Başkan Altay, bunlardan birincisinin
Cephanelik Kentsel Dönüşümü olduğunu hatırlatarak,
“Sille bölgesinde bulunan 1 milyon 670 bin metrekarelik
alanda Milli Savunma Bakanlığımıza ait cephanelik
alanımız bulunuyor. Geçen yıllarda yazışmalar, projeler
ve şu an itibariyle cephanelik Çumra'da 8 milyon
metrekarelik alanıyla iglo cephaneliklerle akıllı mühim-
mata uygun Türk Silahlı Kuvvetleri'nin en modern
cephaneliğini inşa etmek nasip oldu. Bugüne kadar
cephanelik için güncel bedeli yaklaşık 1,5 milyar lira para
harcadık. Son etap, üçüncü etabın ihalesini de gerçek-
leştirdik. Orada da son kalan dört iglo cephaneliği yapıy-
oruz. Onun da yaklaşık 500 milyon liraya mal olması
planlanıyor. Cephanelik taşınmasıyla ilgili yaklaşık
Konya Büyükşehir Belediyesi güncel bedeli 2 milyar
liralık bir bedel harcamış olacak. Bunun karşılığında
cephaneliğin bulunduğu alan Büyükşehir Belediyemize
devrediliyor. O bölgede de yatay mimariye uygun
kentsel dönüşüm için bir planlama yapıyoruz. Bugün
burada temelini attığımız iş ise 56. Bakım Fabrika
Müdürlüğü'nün inşaat işleri. Bildiğiniz gibi Konyalıların
ağır bakım diye ifade ettikleri Meram Yeniyol ile Meram
Eskiyol, Şehir Caddesi ile Ateşbaz arasında kalan 640
bin metrekarelik alanda bir dönüşüm gerçekleştiriyoruz.
Bu dönüşüm çerçevesinde taahhüdümüzde bulunan
56. Bakım Fabrikalarının inşaatının temelini bugün
gerçekleştireceğiz. Burada 140 bin metrekarelik kapalı
alanıyla Türkiye'nin en modern tesislerinden birisi inşa
ediliyor. İnşallah burada mevcut görevine ilave olarak
önemli işlerin yapılacağına inanıyorum. Fabrika alanları,
depolar, eğitim tesis alanları, komuta alanları, spor alan-
larıyla birlikte modern bir alana kavuşmuş olacak. Bizim
için bir önemi de Konya tarihinin tek seferde yapılan en
büyük ihalesinigerçekleştirdik.Buradaşuanda fiyat fark-
sız 2 milyar lira, fiyat farkıyla yaklaşık 2,5 milyar liralık bir
iş gerçekleştiriyoruz. Bunun karşılığı olarak yine mevcut
ağır bakımın bulunduğu 640 bin metrekarelik alan
BüyükşehirBelediyemizedevredilecek.Yaklaşık400bin
metrekarelik Stadyum Millet Bahçesi'nin dört katı büyük-
lüğünde, şehrimize bir yeşil alanla birlikte sağlık tesisi
alanları, eğitim tesis alanları ve kentsel dönüşümde kul-
lanmak için konut alanları da Büyükşehir Belediyemize
devrolmuş olacak. Böylece askerlerimiz tarafından yıl-
lardır korunan, ağaçlandırılan, adeta hazır bir park haline
dönüştürülen bu alan da Konyalıların hizmetine sunul-
muş olacak. Şehrimize hayırlı olmasını temenni ediyo-
rum. İnşallah bu tesisi en kısa sürede tamamlayıp
Mehmetçiğimizin hizmetine sunmuş olacağız. Böylece
Milli Savunma Bakanlığı ile yapmış olduğumuz protokol
çerçevesinde yaklaşık 4,5 milyarlık güncel bedelle
askerimize, Milli Savunma Bakanlığımıza yeni tesisler
kazandırmış oluyoruz” dedi.
AK PARTİ KONYA MİLLETVEKİLİ TAHİR AKYÜREK
DE, TEMELİ ATILAN TESİSLERİN HAYIRLI OLMASI-

NI DİLEDİ
Konya Valisi Vahdettin Özkan ise “Ordumuzun, Türk
Silahlı Kuvvetleri'nin imkan, kabiliyetlerinin giderek art-
tırılması hem memleketimizin birliği, bütünlüğü hem de
küresel düzeyde rekabet gücümüzü, diplomatik

gücümüzü arttırma yönünde de çok önemli. Milletimizin
yaşam kalitesini arttırma yönünde hükümetimizle
beraber belediyelerimizin yaptığı işin de çok kıymetli
olduğunu özellikle vurgulamak istiyorum. Konya’mızda
belediyemizin bütün bakanlıklarla geliştirmiş olduğu iş
birliğiyle klasik mahalli müşterek ihtiyaçların dışında
merkezi idarenin yaptığı işleri de iyileştirmelerde çok
önemli bir müdahilliği vardır. Bugünkü proje de aslında
bunun bir tezahürü” şeklinde konuştu.Kara Kuvvetleri
Komutanı Orgeneral Selçuk Bayraktaroğlu ise yaptığı
konuşmada, “Kahraman ordumuzun gücüne güç kata-
cağı bu projenin aynı zamanda huzur ve hoşgörü
şehri olan Konya'mıza ve bu bölgeye de ayrı bir

değer katacağına inanıyorum. Ayrıca Konya’mızda
yapımı devam eden Çumra'daki Mühimmat Bölük
Komutanlığı inşaatında Konya Büyükşehir
Belediye Başkanı ve belediyemizin göstermiş
olduğu gayret ve özveri için teşekkürlerimi sunuyo-
rum. 56. Fabrika Müdürlüğünün yeni tesislerinin
ülkemize, milletimize ve Türk Silahlı Kuvvetleri'ne hayır-
lı uğurlu olmasını diliyorum” ifadelerini kullandı.
Konuşmaların ardından temel atma törenine geçildi.
Bakan Güler, Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral
Bayraktaroğlu, Vali Özkan, Büyükşehir Belediye
Başkanı Altay ve protokol mensupları butona basarak
fabrikanın temelini attı.>>İHA

Kaymakam Han: “Hizmetlerin eksiksiz olarak
sürdürülmesi için yoğun bir çalışma içerisindeyiz”
Afyonkarahisar Şuhut Kaymakamı Harun Reşit Han, köylerde hizmetlerin eksiksiz

olarak sürdürülmesi için yoğun bir çalışma içerisinde olduklarını ifade etti.

Kaymakam Han, köy ziyaretleri çerçevesinde
Kavaklı köyünü ziyaret ederek burada köy
odasında köy sakinleri ile bir araya geldi. Köy
odasında vatandaşlarla bir süre sohbet eden
Kaymakam Han, köy sakinlerinin istek ve tale-
plerini de dinledi. Samimi bir ortamda gerçek-

leşen ziyarette Kaymakam Han, misafirperver-
liklerinden dolayı Kavaklı'lı köy sakinlerine
teşekkür ederken, köy sakinleri ise ziyaretten
duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Ziyaret
günün anlam ve önemine binaen çekilen hatıra
fotoğrafı ile son buldu. >>İHA
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Afyonkarahisarlı hemşehrilerimin
dertlerine derman olma peşindeyiz

CHP Afyonkarahisar Belediye Başkanı Adayı Av. Burcu Köksal, Afyonkarahisar’ın
sorunlarına çözüm üretmenin yolunun bu şehrin esnafları, işçileri, işverenleri,

işsizleri, emeklileri, gençleriyle istişareden geçtiğini söyleyerek,
“Afyonkarahisarlı hemşehrilerimin dertlerine derman olma peşindeyiz” dedi.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Afyonkarahisar Belediye Başkanı Adayı
olarak saha çalışmalarına aralıksız devam eden CHP Grup Başkanvekili ve
Afyonkarahisar Milletvekili Av. Burcu Köksal, beraberinde CHP
Afyonkarahisar İl Başkanı Faruk Duha Erhan, CHP Merkez İlçe BaşkanıAv.
Büşra Dişçioğlu Çetinöz, CHP İl Kadın Kolları Başkanı Emsal Gedikkaya ve
Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte Afyonkarahisar Ticaret Borsası (ATB)
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Mühsürler ile Afyonkarahisar Şoförler ve
Otomobilciler Odası Başkanı İbrahim Karataş'ı ziyaret etti. Afyonkarahisar’ı
karış karış gezerek vatandaşlarla bir araya gelen CHP Grup Başkanvekili ve
Belediye Başkan Adayı Av. Burcu Köksal, Milletvekili sıfatıyla Türkiye Büyük
Millet Meclisi’nde verdiği mücadeleye yerel seçim hazırlıklarıyla devam ediy-
or. Meslek temsilcileri, esnaflar ve vatandaşlarla sık sık bir araya gelerek
ortak paydada buluşmayı hedefleyen Köksal, Şoförler ve Otomobilciler
Odası ile Ticaret Borsası’nı ziyaret etti.

TARAFIMA DUYULAN GÜVENİN
SORUMLULUĞUNU TAŞIYORUM

Ziyaretleri sırasında büyük bir teveccüh ile karşılanan Köksal, başarıyla
yürüttüğü Milletvekilliği görevi nezdinde Afyonkarahisar için yaptıkları ile
takdir topluyor. Kendine duyulan güvenin sorumluluğunu hissettiğini belirten
Köksal,Afyonkarahisar’ın değişim ve gelişimi için ne gerekiyorsa yapacağını
söyledi. Köksal, sahaya inmeden, makamda oturarak seçim kazanılmaya-
cağı söyleyerek, “Afyonkarahisar’ın sorunlarına çözüm üretmenin yolu yine
bu şehrin esnafları, işçileri, işverenleri, işsizleri, emeklileri, gençleriyle
istişareden geçer. Bu düşünceyle gerek Milletvekilliği sürecimde gerekse
Afyonkarahisar Belediye Başkanı adaylık sürecimde mümkün olduğunca
sahada bulunmaya özen gösteriyorum. Tüm meslek gruplarının beklenti-

lerini dinlemek, gençlerimizi kaplayan karamsarlığı yok etmek, emeklilerim-
izin içinde bulunduğu dar boğazı hafifletmek öncelikli hedeflerim. Tarafıma
duyulan güvenin farkındayım ve bunun sorumluluğunu taşıyorum. Bu vesi-
leyle Şoför esnafımızın ve Ticaret Borsası’nın görüş ve önerilerini aldık.”
ifadelerini kullandı.

BİRİNCİ AĞIZDAN DERT DİNLEYİP
DERMAN OLMA PEŞİNDEYİZ

Ziyaret ettikleri yerlerde pek çok konuda fikir alışverişinde bulunduklarını
söyleyen Köksal, “Öncelik toplum refahı olduktan sonra çözülemeyecek
sorun yok” diyerek açıklamasına şöyle devam etti: “Toplumun her kesimini
temsil eden kurum ve kuruluşlar ziyaret edilmeden çözüm üretilemez.
Yerelde ve ulusalda tüm yönetim kademelerinde çözüm odaklı bir strateji
belirlenebilmesi için sahaya inilmeli ve ilgili kişilerle birebir görüşülmelidir. Biz
işte bunu yapıyoruz. Oturduğumuz koltuklarda halka tepeden bakarak
sorunlarını dinleyip geçmek yerine birinci ağızdan dert dinleyip derman olma
peşindeyiz.”

SORUNLARIN ÇÖZÜMÜ İÇİN SAHADAYIZ
Köksal, sorunların çözümü için sahada olduklarını belirttiği açıklamasında
şu ifadeleri kullandı: “Bu şehirde ulaşım ve trafik çileye dönüşmüş durumda.
Park sorunu zaten kanayan bir yaramız. Sorunlar çözülürken tabi ki şoför
esnaflarımızla istişareden ödün vermeyeceğiz. Aynı şekilde tarım ve hay-
vancılık sektörünün ekonomiye kazandırılması, alım satım prosedürleri ile
ilgili Ticaret Borsamız ile fikir alışverişinde bulunmaya devam edeceğiz. Üre-
tim yapan, ürettiğini pazarlayıp satamayan, çiftçisi, emekçisi kim varsa
elbette ki kapısını çalıp fikirlerini alacağız. Sorunların çözümü için saha-
dayız.” >>BETÜL SERT

Spor yapan ve spora
başlamayı düşünen herkes
kalp kontrolünden geçmeli

Düzenli spor yapmak, genel vücut
sağlığı açısından sayısız fayda sağlıyor.

Ancak 35 yaş üstü kişiler, genellikle
kalp damar hastalıklarına bağlı olarak,
daha genç yaştakiler ise doğumsal ya
da genetik kalp sorunları nedeniyle
ani kardiyak tehlikelerle karşılaşabiliy-
or. Doç. Dr. Hale Ünal Aksu, “Spor
yapan veya yoğun egzersize başla-
mayı düşünen kişilerin, öncesinde
kardiyoloji kontrolünden geçmesi,
muhtemel tehlikeleri ekarte etmek için
önemlidir. Bu değerlendirmenin
amacı, sporla oluşabilecek ani
kardiyak ölüm ve diğer muhtemel
kardiyovasküler riskleri azaltmaktır”
dedi.Egzersiz ve spor, sağlıklı bir
yaşamın vazgeçilmezleri arasında yer
alıyor. Spor yapmanın; kan şekeri ve
kan basıncını düzenlemesi, insülin
direncini azaltması ve lipidler
üzerindeki olumlu etkileri ile kalp
damar sağlığı açısından pek çok fay-
dası bulunuyor. Ancak altta yatan bir-
takım hastalıklara bağlı olarak ölüm-
cül sonuçlar da meydana gelebiliyor.
Sporcularda ani ölümlerin büyük
kısmı, kardiyovasküler nedenlere
bağlı olarak gerçekleşiyor. Koroner
anomaliler, hipertrofik kardiyomiy-
opati, kalp damar hastalıkları, aritmo-
jenik sağ ventrikül displazisi ve
kanalopatilerin ani sporcu ölümlerine
yol açabildiğini belirten Medicana
Ataköy Hastanesi Kardiyoloji Bölümü
Uzmanı Doç. Dr. Hale Ünal Aksu,
sporcularda kalp sağlığıyla ilgili açıkla-
malarda bulundu: “35 yaş üstü
sporcularda genelde spor sırasındaki
kardiyak olaylar, kalp damar hastalığı-
na bağlı iken, daha gençlerde ise
doğumsal ya da genetik kalp hastalık-
ları ön plana çıkmaktadır. Bu yüzden
gerek profesyonel sporcularda,
gerekse aktif spora başlayacak
bireylerde, spor öncesi ve sonrasında
belirli aralıklarla kardiyolojik değer-
lendirme yapmak, muhtemel kardiy-
ovasküler olayların gelişimini engelle-
mek için büyük önem taşıyor.”

“UZUN SÜRE SPOR YAPAN
KİŞİLERİN KALBİNDE

DEĞİŞİKLİKLER OLABİLİR”
Sporcularda gizli kardiyovasküler
hastalıkların tespiti ve bu kişilerin
yarışmalı sporlardan men edilmesinin
ani ölüm riskinin azaltılması açısından
çok önemli olduğuna dikkat çeken
Doç. Dr. Hale Ünal Aksu, “Uzun
zamandır profesyonel spor yapan ya
da düzenli antrenman yapan birey-
lerin kalbinde spora uyum sonucunda
bazı değişiklikler meydana gelir.
Egzersizin çeşidine ve yoğunluğuna

bağlı olarak kalp duvarlarında kalın-
laşma, bazı kalp boşluklarında
genişleme, birtakım EKG değişiklikleri
gibi dolayısıyla sporcu kalbinin bu bul-
gulara aşina hekimler tarafından
değerlendirilmesi ve gereksiz yere
müsabakalardan men edilmemesi de
büyük önem taşır” diye konuştu.
Sporcuları ya da spora başlayacak
kişileri değerlendirirken bütüncül yak-
laşım gerektiğinin altını çizen Doç. Dr.
Hale Ünal Aksu şöyle devam etti:
“Öncelikle iyi bir anamnez (hastanın
hikayesi) alınmalı, altta yatan hastalık-
ları, varsa şikâyetleri (göğüs ağrısı,
nefes darlığı, çarpıntı, bayılma gibi)
sorgulanmalı, ailede ani ölüm ya da
erken yaşta başlayan kalp damar
hastalıkları, kalp yetersizliği, kalp pili
öyküsü mutlaka irdelenmelidir.
Sonrasında iyi bir fiziki muayene, kan
basıncı ölçümü, üfürüm varlığı bakıl-
malı, EKG değerlendirilmeli ve
ekokardiyografi ile kalp değer-
lendirmesi yapılmalıdır. EKG yorum-
lanırken ve ekokardiyografik değer-
lendirmede sporcu kalbinde spora
uyumla ilgili görülen değişiklikler ile
patolojik olanların ayırt edilmesi
gerekir. Sonrasında gerek görüldüğü
takdirde efor testi, koroner BT anjiyo
ya da kardiyak MRI, ritim holter, loop
recorder, elektrofizyolojik çalışma gibi
daha ileri tetkikler yapılabilir.”
Kardiyoloji Bölümü Uzmanı Doç. Dr.
Hale Ünal Aksu, ani kardiyak ölüm
riskinin azaltılabilmesi için yoğun egz-
ersiz programına başlamayı düşünen
herkesin kardiyoloji kontrolünden
geçmesi gerektiğini vurguladı: “Aktif
spor öncesi kardiyoloji kontrolünden
geçmeniz muhtemel tehlikeleri ekarte
etmek için önemlidir. Bu değerlendir-
menin amacı, sporla oluşabilecek ani
kardiyak ölüm ve diğer muhtemel
kardiyovasküler olaylar ile ilişkili rahat-
sızlıkları tespit etmek ve kardiy-
ovasküler riski azaltmaktır.” >>İHA

Gençlik ve Spor Bakan Yardımcısı
Dr. Enes Eminoğlu gençlerle buluştu

Eminoğlu, Afyonkarahisar Valiliği, Afyonkarahisar Belediyesi, Ak
Parti İl Başkanlığı, Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, AFSÜ Genç Ofis,
Karahisar Gençlik Merkezi ve Afyonkarahisar Gençlik Merkezini
ziyaret etti. Bu ziyaretlerde, bölgedeki gençlerin ihtiyaçları ve tale-
pleri hakkında bilgi aldı. Ziyaretler sırasında Eminoğlu, gençlik
merkezlerindeki gençlerle bir araya gelerek onlarla sohbet etti ve
projeler hakkında bilgilendirmelerde bulundu. Gençlere, hedefler-
ine ulaşmaları için destek vereceğini söyledi ve başarılar diledi.
Afyonkarahisar Gençlik Merkezi'nde gerçekleşen "Gençlerle
Söyleşi" programı müzik dinletisi ile başladı. İsmail Şükrü Çelikalay

ve Mehmet Akif Ersoy draması ile program devam etti. Program,
Eminoğlu’nun gençlerin sorularını cevaplamasıyla son buldu.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu
yaptığı açıklamada: “Bu ziyaretler, Gençlik ve Spor Bakan
Yardımcımız Dr. Enes Eminoğlu'nun gençlik merkezleri ve gençlik
projelerine verdiği önemi gösteren önemli bir adımdır.
Eminoğlu'nun Afyonkarahisar'da gerçekleştirdiği bu ziyaretler
sayesinde gençler, daha iyi bir geleceğe ulaşmak için gerekli moti-
vasyonu ve destekleyici bir ortamı bulma fırsatı elde ettiler”
ifadelerini kullandı. >>AYŞEGÜL CENGİZ

Gençlik ve Spor Bakan Yardımcısı Dr. Enes Eminoğlu, Afyonkarahisar'da
gerçekleştirdiği ziyaretlerle gençlerle bir araya geldi.
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‘Daha temiz ve daha yeşil bir çevre,
daha yaşanabilir bir Afyonkarahisar’

Afyonkarahisar’ın var olan potansiyelini belirlemek, yeni
hedefler ortaya koymak, rekabetçiliği artırmak, şehrin çeşitli
kesimlerinin görüşleriyle oluşturulacak vizyona herkesi dahil

edebilmek amacıyla Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı
başkanlığında 6 gün sürecek Ortak Akıl Buluşmaları başladı.

Afyonkarahisar, Kurtuluş Savaşı’nın kilit şehri,
Anadolu’nun kapısı, iklimlerin, medeniyetlerin ve
lezzetlerin kesiştiği konumuyla, doğal güzellikleri, zen-

gin kültürel birikimi ile ülkemizin en güzel ve özel
şehirlerindendir. Üretiminde öncü olduğu markalarıyla, gas-
tronomi lezzetleri, sanayisi ve bu alanda yenilikçi yatırımları,
mermeri, jeotermal potansiyeli, turizmi, tarım ve hayvancılığı ile
adından söz ettiren, hızla gelişen bir şehir Afyonkarahisar.
Afyonkarahisar, kendi sınırları dışında pek çok şehirde
yaşayan, üreten vatandaşların yanı sıra, dünyanın pek çok
ülkesinde de ekonomik-sosyal hayata katkı sağlayan vatan-
daşlarımızın gönül bağı olan toprakların şehridir. Buradan
hareketle, şehrimizin var olan potansiyelini belirlemek, yeni
hedefler ortaya koymak, rekabetçiliğimizi artırmak, şehrimizin
tüm bileşenlerinin görüşleriyle oluşturulacak vizyona herkesi
dahil edebilmek amacıyla Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı
moderatörlüğünde Ortak Akıl Buluşmaları gerçekleştirildi.
Afyonkarahisar Ortak akıl Buluşmaları Afyonkarahisar Valiliği
ev sahipliğinde, şehrin dört bir yanından gelen katılımcıları bir
araya getiriyor. Buluşmalar akademisyenler, girişimciler, sektör

temsilcileri, sivil toplum örgütleri, sanatçılar, sanayiciler, iş
insanları, bürokratlar, turizmciler, toplum önderleri, eğitimciler
ve gençler olmak üzere geniş bir katılımcı yelpazesini kap-
samaktadır. Bu platform turizm, kültür, sanayi, gastronomi,
gençlik, girişimcilik ve eğitim gibi 16 farklı alanda gerçekleşe-
cek olan buluşmalara ev sahipliği yapacaktır. Şehrin sorun-
larının tüm yönleriyle ele alınacağı Ortak Akıl Buluşmalarında
karşılıklı bilgi paylaşımı ve ortaya çıkan fikirler ile bu şehir için
yeni bir hikâye, yeni bir stratejik hedef ortaya konulurken önce-
likli çalışmalar da ele alınacaktır. Gençlere yönelik olarak ise
Liseli Gençler Buluşması, Üniversiteli Gençler Buluşması,
Genç Girişimciler Buluşması, Kırsalda Yaşayan Gençler
Buluşması yapılacaktır. Gerçekleştirilecek tematik toplantılar,
aynı zamanda şehrin mevcut durumunu analiz edip geleceğine
yön verme konusunda ortak bir vizyon geliştirmeye odaklan-
maktadır. Böylece kurumlar ve kişiler arası iş birliği ve ortak çalış-
malar için bir alt yapı oluşturulacak ve Afyonkarahisar’ın sosyal,
ekonomik ve kültürel kalkınmasına katkıda bulunacak dinamik ve
kapsayıcı bir sürecin temelini atacaktır.
>>FAHRİYE ÇIRACI

“AK Parti’mizin bayrağınız bir
kez daha dalgalandıracağız”
AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan adayı Hüseyin Ceylan
Uluçay esnaf ziyaretlerine bugün de Anbaryolu’nda devam etti.
AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan
adayı Hüseyin Ceylan Uluçay esnaf ziyaret-
lerine bugün de Anbaryolu’nda devam etti.
Seçim çalışmalarına yoğun tempo ile
başlayan Uluçay, Anbaryolu esnafı ile bir
araya gelerek talep ve önerileri dinledi.
İstişare ve vizyoner belediyecilik anlayışıyla
birlikte bir kez daha gönül belediyeciliği
anlayışını Afyonkarahisar’da sürdüreceklerini
belirten Uluçay, “Afyonkarahisar’ımızda her
daim olduğunu gibi yeni dönemde de gönül
belediyeciliği anlayışımız ile AK Parti’mizin
bayrağını dalgalandıracağız. Gönül belediye-
ciliği anlayışımızla gönüller kazanmaya
devam edecek, vizyoner belediyecilik
anlayışımızla Afyonkarahisar’ımızı tüm
değerlerini daha da iyi noktalara hep birlikte
getireceğiz. Şehrimiz için her kesimden tüm
hemşehrilerimizle birlikte istişare edeceğiz
inşallah” şeklinde konuştu. Ziyarette AK Parti
Afyonkarahisar belediye başkan adayı
Hüseyin Ceylan Uluçay’a Merkez İlçe Başkan
Vekili Serkan Mumyakmaz, Kadın Kolları
Başkanı Ferda Ertürk, Gençlik Kolları
Başkanı Ethem Karahan ve il yönetim kurulu
üyeleride eşlik ettiler. >>AYŞEGÜL CENGİZ


